

DEWAN RAKYAT MALAYSIA  
SOALAN LISAN

**PERTANYAAN** : LISAN

**DARIPADA** : DATO' FAUZI BIN ABDUL RAHMAN  
[ INDERA MAHKOTA ]

**TARIKH** : 31 MAC 2014

**SOALAN** :

**Dato' Fauzi bin Abdul Rahman [ Indera Mahkota ]** minta **MENTERI SUMBER ASLI DAN ALAM SEKITAR** menyatakan kuota pembalakan yang telah ditentukan oleh *National Forestry Council* bagi setiap negeri dan apakah ada negeri-negeri yang telah melanggar kuota yang ditentukan ini. Jika ada, namakan negeri-negerinya dan jumlah lebihan yang diluluskan untuk ditebang. Apakah Kementerian boleh memberi jaminan bahawa tiada sebarang kecurian atau pencerobohan pada Hutan-hutan Simpanan Negara seperti Taman Negara di Jerantut dan Taman Negara Endau-Rompin.

**JAWAPAN:**

Tuan Yang Dipertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Pembukaan kawasan hutan dalam Hutan Simpanan Kekal (HSK) yang diurus mengikut amalan Pengurusan Hutan Secara Berkekalan ini dilaksanakan dengan berpandukan kadar Catuan Tebangan Tahunan (CTT) yang ditetapkan pada setiap tempoh Rancangan Malaysia Lima Tahun dan dipersetujui di Majlis Tanah Negara. Penetapan Catuan Tebangan Tahunan bagi Tempoh RMKe-10 (2011-2015) adalah seperti di **Lampiran 1**.

Pemantauan pematuhan CTT dibuat melalui tiga peringkat iaitu:-

1. Mesyuarat Jawatankuasa Pengurusan dan Operasi Hutan;
2. Persidangan Pengarah-pengarah Perhutanan Negeri; dan
3. Majlis Tanah Negara (MTN).

Terdapat beberapa negeri yang melebihi kup (*coupe*) yang dibenarkan secara tahunan iaitu Perak (962 hektar) dan Terengganu (449 hektar) pada 2011, Terengganu (992 hektar) pada tahun 2012 dan Kedah (996 hektar) pada tahun 2013 dan Perak (1,652 hektar) pada tahun 2013. Walau bagaimanapun perkara ini akan diselaraskan untuk tahun 2014 dan 2015 bagi memastikan kup tebangan tidak melebihi jumlah CTT yang diluluskan dalam RMK-10.

Pihak Kementerian sentiasa mengambil perhatian yang serius dan komited dalam memastikan tiada sebarang kecurian atau pencerobohan pada Hutan-Hutan Simpanan Negara seperti Taman Negara di Jerantut dan Taman Negara Endau Rompin.

Sekian, terima kasih.